
 

ГРОМАДСЬКА РАДА 

при Дніпровській районній в місті Києві 
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ПРОТОКОЛ № 23 

засідання Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації 

 

м. Київ, бульвар Івана Котляревського, 1/1 13 вересня 2023 року 
 

Загальна кількість членів Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації (далі - Громадська рада) – 33 осіб.  

Присутні: 17 осіб. 

Реєстр учасників засідання додається. 

Відсутні: 16 осіб. 

Запрошені:  

- в.о. першого заступника голови Дніпровської районної в місті Києві 

державної адміністрації Шевченко Олена Володимирівна; 

- керівник апарату Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації  

Ластовецький Ігор Володимирович; 

- начальник  відділу роботи зі зверненнями громадян Дніпровської районної в 

місті Києві державної адміністрації  Ревуцька Олена Степанівна; 

- в.о. начальника управління (Центру)  надання адміністративних послуг 

Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації   Шевченко І.М.; 

- заступник начальника відділу з юридичних питань Дніпровської районної в 

місті Києві державної адміністрації Кіцелюк Юлія Юріївна; 

- головний спеціаліст відділу з питань внутрішньої політики і зв’язків з 

громадськістю Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації 

Кириченко Ольга Михайлівна; 

- директор КП по утриманню зелених насаджень Дніпровського району м. 

Києва Ковшун Євгкен Миколайович; 

- представники КП «Керуюча компанія з обслуговування житлового фонду 

Дніпровського району м. Києва» Матвієнко Яна Володимирівна, Трутенко Інна 

Василівна; 

- експерт Громадської ради Кравченко Поліна Леонідівна; 

- адвокат Бриндак Петро Антонович: 

- громадський діяч Юрченко Володимир Ілліч. 

 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який повідомив, що зареєстровано 17 
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членів Громадської ради з 33. Таким чином, засідання Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації правомочне. 

Павленко А.М. запропонував розпочати засідання Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації. 

Вирішили: відкрити засідання Громадської ради при Дніпровській районній в 

місті Києві державній адміністрації. 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 
 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який запропонував затвердити 

наступний порядок денний: 

1. Про звернення мешканця Дніпровського району м. Києва Бриндака П.В. 

                                    Доповідачі: Павленко А.М., Косар Н.Р. (за згодою) 

2.      Про роботу КП по утриманню зелених насаджень Дніпровського району 

м. Києва 

                                                             Доповідач: Ковшун Є.М. (за згодою) 

3. Про роботу управління (Центру) надання адміністративних послуг 

Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації. 

                                                              Доповідач: Шевченко І.М. (за згодою) 

4. Різне. 

Вирішили: 

Затвердити наступний порядок денний: 

1. Про звернення мешканця Дніпровського району м. Києва Бриндака П.В. 

                                    Доповідачі: Павленко А.М., Косар Н.Р. (за згодою) 

2.      Про роботу КП по утриманню зелених насаджень Дніпровського району 

м. Києва 

                                                             Доповідач: Ковшун Є.М. (за згодою) 

3. Про роботу управління (Центру) надання адміністративних послуг 

Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації. 

                                                              Доповідач: Шевченко І.М. (за згодою) 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Питання перше порядку денного: 

 

«Про звернення мешканця Дніпровського району м. Києва Бриндака П.В.» 

 

Слухали: Бриндака П.В., який повідомив, що: 

-  прибудинкова територія за адресю м. Київ, вул. Космічна, 12 не прибирається 

двірниками КП з обслуговування житлового фонду Дніпровського району м. 

Києва. Зазначена  територія не передавалась у колективну власність або 

постійне користування ЖБК «Луч»; 

- контейнерний майданчик для зберігання побутових відходів біля будинку за 

адресою:  вул. Космічна, 12 на його прохання не облаштована; 

- КП «Керуюча компанія  з обслуговування житлового фонду Дніпровського 

району м. Києва ухиляється від облаштування зеленої зони, яка знаходиться 

між будинком по вул. Космічній 12 та будинком по вул Космічній 5. 
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Бриндак П.А. звернувся до Громадської ради при Дніпровській районній в 

місті Києві державній адміністрації з проханням сприяти вирішенню 

наступних питань: 

 - прибирання прибудинкової території будинку по вул. Косьмічній, 12 (ЖБК 

«Луч») двірниками  КП «Керуюча компанія з обслуговування житлової площі 

Дніпровського району м. Києва»;  

облаштування спеціального майданчику для встановлення двох контейнерів 

для зберігання побутових відходів для мешканців буд.  вул. Миропільська, 17 

та  вул. Косьмічна, 12; 

- упорядкуванню зеленої зони навпроти будинку вул. Косьмічна, 12. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Матвієнко Я.В, Трутенко І.В., Юрченко 

В.І., Ковальчук І.М, Резниченко В.О., Кравченко П.А., Базік О.М. 

 

Вирішили: 

1. Запропонувати Бриндаку П.А. провести організаційно-роз’яснювальну 

роботу з мешканцями будинку ЖБК «Луч» по вул. Космічній, №12 з метою 

скликання загальних зборів, на яких розглянути зазначені у його зверненні  

питання. 

2. Рекомендувати органам управління ЖБК «Луч» звернутися до Київської 

міської ради з метою оформлення земельної ділянки (код 66:157:0026) 

площею 0,5561 га, що обліковується за ЖБК «Луч» по вул. Космічній, 12, в 

м. Києві, та яка була виділена для будівництва будинку разом з 

прибудинковою територією, відповідно до вимог Земельного кодексу 

України та інших нормативно-правових актів у галузі земельних відносин. 

3. Рекомендувати органам управління ЖБК «Луч» провести загальні збори 

членів ЖБК «Луч», на яких розглянути питання стосовно: 

1) оформлення права землекористування прибудинковою територією; 

2) створення майданчика для збору побутових відходів та укладення договору 

по вивозу  побутових відходів. 

3) благоустрою зеленої зони напроти будинку №12 по вул. Космічній. 

4. Рекомендувати в.о. першого заступника голови Дніпровської районної в 

місті Києві державної адміністрації  Шевченко О.В. дати доручення 

відповідним структурним підрозділам стосовно сприяння в організації 

загальних зборів членів ЖБК «Луч» з метою вирішення піднятих у 

зверненні Бриндака П.А. проблемних питань. 

5. Звернутись до депутата Київради Федоренка Ю.С. та директора 

Комунального підприємства з утримання зелених насаджень Дніпровського 

району м. Києва Ковшуна Є.М. щодо їх сприяння  у створенні парку або 

скверу на території зеленої зони між будинком по вул. Космічній, 12 та 

будинком по вул. Космічній, 5. 

6. Доручити першому заступнику голови Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації Базіку О.М. підготувати лист 

Бриндаку П.А. з обгрунуванням рішення Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації стосовно 

піднятих ним питанням. 

7. Контроль за виконанням цього рішення покласти на голову Громадської 



ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 

Павленка А.М. 

Голосували: «за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 1. 

 Рішення прийнято. 

 

Питання друге порядку денного: 

 

«Про роботу КП по утриманню зелених насаджень Дніпровського району м. 

Києва». 

 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який повідомив, що в соціальних 

мережах з’явилася інформація стосовно великих, на погляд автора 

відповідного допису в соціальних мережах, розмірів оплати праці працівників 

та керівництва КП УЗН районів м. Києва. Громадська рада запросила 

директора КП по утриманню зелених насаджень Дніпровського району м. 

Києва Ковшуна Є.М. для пояснень з піднятого в соціальних мережах питання. 

 

Виступив: директор Комунального підприємства по утриманню зелених 

насаджень Дніпровського району м. Києва Ковшун Євген Миколайович з 

інформацією про роботу КП УЗН Дніпровського району м. Києва та його 

оплату праці. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Ковальчук І.М., Базік О.М., Шашкіна 

Л.О. 

 

Вирішили: 

Взяти до відома інформацію директора Комунального підприємства по 

утриманню зелених насаджень Дніпровського району м. Києва Ковшуна Є.М., 

що додається.  

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Питання третє порядку денного: 

 

«Про роботу управління (Центру) надання адміністративних послуг 

Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації» 

 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який пояснив включення до порядку 

денного зазначеного питання зацікавленістю громади Дніпровського району 

м. Києва стосовно робіт з капітального ремонту першого поверху будівлі 

райдержадміністрації за адресою: бульвар Г. Котляревського, 1/1. 
 



Виступила: виконувачка обов'язків начальника Управління (Центру) надання 

адміністративних послуг Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації Шевченко Ірина Миколаївна з інформацією щодо доцільності 

відкриття нового відділення Центру надання адміністративних послуг 

Дніпровського району м. Києва. 
 

В обговоренні питання взяли участь: Кравченко П.Л., Базік О.М., Ковальчук 

І.М. 

 

Вирішили: 

Взяти до відома інформацію виконувачки обов'язків начальника Управління 

(Центру) надання адміністративних послуг Дніпровської районної в місті Києві 

державної адміністрації Шевченко І. М., що додається. 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 
Голова Громадської ради А.М. Павленко 

 

Секретар Громадської ради                                         Д.А. Шишацький

 



Вирішили: відкрити засідання Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації. 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 
 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який запропонував затвердити 

наступний порядок денний: 

1. Про звернення мешканця Дніпровського району м. Києва Бриндака П.В. 

                                    Доповідачі: Павленко А.М., Косар Н.Р. (за згодою) 

2.      Про роботу КП з утримання зелених насаджень Дніпровського району м. 

Києва 

                                                             Доповідач: Ковшун Є.М. (за згодою) 

3. Про роботу управління (Центру) надання адміністративних послуг 

Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації. 

                                                              Доповідач: Шевченко І.М. (за згодою) 

4. Різне. 

Вирішили: 

Затвердити наступний порядок денний: 

1. Про звернення мешканця Дніпровського району м. Києва Бриндака П.В. 

                                    Доповідачі: Павленко А.М., Косар Н.Р. (за згодою) 

2.      Про роботу КП з утримання зелених насаджень Дніпровського району м. 

Києва 

                                                             Доповідач: Ковшун Є.М. (за згодою) 

3. Про роботу управління (Центру) надання адміністративних послуг 

Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації. 

                                                              Доповідач: Шевченко І.М. (за згодою) 

 
Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Питання перше порядку денного: 

«Про звернення мешканця Дніпровського району м. Києва Бриндака П.В.» 

 

Слухали: Бриндака П.В., який повідомив, що: 

-  прибудинкова територія за адресю м. Київ, вул. Космічна, 12 не прибирається 

двірниками КП з обслуговування житлового фонду Дніпровського району м. 

Києва. Зазначена  територія не передавалась у колективну власність або 

постійне користування ЖБК «Луч»; 

 

- контейнерний майданчик для зберігання побутових відходів біля будинку за 

адресою:  вул. Космічна, 12 на його прохання не облаштована; 

- КП «Керуюча компанія  з обслуговування житлового фонду Дніпровського 

району м. Києва ухиляється від облаштування зеленої зони, яка знаходиться 

між будинком по вул. Космічній 12 та будинком по вул Космічній 5. 

 

Бриндак П.А. звернувся до Громадської ради при Дніпровській районній в 

місті Києві державній адміністрації з проханням сприяти вирішенню 
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наступних питань: 

 - прибирання прибудинкової території будинку по вул. Косьмічній, 12 (ЖБК 

«Луч») двірниками  КП «Керуюча компанія з обслуговування житлової площі 

Дніпровського району м. Києва»;  

облаштування спеціального майданчику для встановлення двох контейнерів 

для зберігання побутових відходів для мешканців буд.  вул. Миропільська, 17 

та  вул. Косьмічна, 12; 

- упорядкуванню зеленої зони навпроти будинку вул. Косьмічна, 12. 

В обговоренні питання взяли участь: Матвієнко Я.В, Трутенко І.В., Юрченко 

В.І., Ковальчук І.М, Резниченко В.О., Кравченко П.А., Базік О.М. 

Вирішили: 

8. Запропонувати Бриндаку П.А. провести організаційно-роз’яснювальну 

роботу з мешканцями будинку ЖБК «Луч» по вул. Космічній, №12 з метою 

скликання загальних зборів, на яких розглянути зазначені у його зверненні  

питання. 

9. Рекомендувати органам управління ЖБК «Луч» звернутися до Київської 

міської ради з метою оформлення земельної ділянки (код 66:157:0026) 

площею 0,5561 га, що обліковується за ЖБК «Луч» по вул. Космічній, 12, в 

м. Києві, та яка була виділена для будівництва будинку разом з 

прибудинковою територією, відповідно до вимог Земельного кодексу 

України та інших нормативно-правових актів у галузі земельних відносин. 

10. Рекомендувати органам управління ЖБК «Луч» провести загальні збори 

членів ЖБК «Луч», на яких розглянути питання стосовно: 

4) оформлення права землекористування прибудинковою територією; 

5) створення майданчика для збору побутових відходів та укладення договору 

по вивозу  побутових відходів. 

6) благоустрою зеленої зони напроти будинку №12 по вул. Космічній. 

11. Рекомендувати в.о. першого заступника голови Дніпровської районної в 

місті Києві державної адміністрації  Шевченко О.В. дати доручення 

відповідним структурним підрозділам стосовно сприяння в організації 

загальних зборів членів ЖБК «Луч» з метою вирішення піднятих у 

зверненні Бриндака П.А. проблемних питань. 

12. Звернутись до депутата Київради Федоренка Ю.С. та директора 

Комунального підприємства з утримання зелених насаджень Дніпровського 

району м. Києва Ковшуна Є.М. щодо їх сприяння  у створенні парку або 

скверу на території зеленої зони між будинком по вул. Космічній, 12 та 

будинком по вул. Космічній, 5. 

13. Доручити першому заступнику голови Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації Базіку О.М. підготувати лист 

Бриндаку П.А. з обгрунуванням рішення Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації стосовно 

піднятих ним питанням. 

14. Контроль за виконанням цього рішення покласти на голову Громадської 

ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 

Павленка А.М. 

Голосували: «за» - 16, «проти» - 0, «утримались» - 1. 

 Рішення прийнято. 

 



Питання друге порядку денного: 

«Про роботу КП з утримання зелених насаджень Дніпровського району м. 

Києва». 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який повідомив, що в соціальних 

мережах з’явилася інформація стосовно великих, на погляд автора 

відповідного допису в соціальних мережах, розмірів оплати праці працівників 

та керівництва КП УЗН районів м. Києва. Громадська рада запросила 

директора КП по утриманню зелених насаджень Дніпровського району м. 

Києва Ковшуна Є.М. для пояснень з піднятого в соціальних мережах питання. 

Виступив: директор Комунального підприємства по утриманню зелених 

насаджень Дніпровського району м. Києва Ковшун Євген Миколайович з 

інформацією про роботу КП УЗН Дніпровського району м. Києва та його 

оплату праці. 

В обговоренні питання взяли участь: Ковальчук І.М., Базік О.М., Шашкіна 

Л.О. 

Вирішили: 

Взяти до відома інформацію директора Комунального підприємства по 

утриманню зелених насаджень Дніпровського району м. Києва Ковшуна Є.М., 

що додається.  

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Питання третє порядку денного: 

«Про роботу управління (Центру) надання адміністративних послуг 

Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації» 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який пояснив включення до порядку 

денного зазначеного питання зацікавленістю громади Дніпровського району 

м. Києва стосовно робіт з капітального ремонту першого поверху будівлі 

райдержадміністрації за адресою: бульвар Г. Котляревського, 1/1. 

Виступила: виконувачка обов'язків начальника Управління (Центру) надання 

адміністративних послуг Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації Шевченко Ірина Миколаївна з інформацією щодо доцільності 

відкриття нового відділення Центру надання адміністративних послуг 

Дніпровського району м. Києва. 

В обговоренні питання взяли участь: Кравченко П.Л., Базік О.М., Ковальчук 

І.М. 

Вирішили: 

Взяти до відома інформацію виконувачки обов'язків начальника Управління 

(Центру) надання адміністративних послуг Дніпровської районної в місті Києві 

державної адміністрації Шевченко І. М., що додається. 

Голосували: «за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 
Голова Громадської ради А.М. Павленко 

 

Секретар Громадської ради                                         Д.А. Шишацький 


